

Ο ΥΠΟΥΡΓΟΣ κ. ΓΡ. ΚΑΣΙΜΑΤΗΣ ΠΡΟΣ ΔΙΔΑΣΚΟΝΤΑΣ ΚΑΙ ΔΙΔΑΣΚΟΜΕΝΟΥΣ

Η ΒΑΣΙΛΟΠΙ

Η ΣΥΣΤΑΣΙΣ ΤΟΥ ΝΟΜΑΡΧΟΥ ΜΑΣ

αχαιτών σφαής. Το απαιτούμενο έργο, δια να επιτευχθεί η αξιοποίηση των πλουσίων πηγών της περιοχής αυτής, είναι παρόντων ανθρώπων από τα κοινότητες των οποίων η ανάπτυξη της κοινότητας. Αλλά, ασφαλώς δια τον Σύνδεσμο των οποίων θα ρηδύναται να συμπίπτουν αυτοί, θα ήτο έργο ευχάριστη καταρβατόν.

Και η υδρεύσις είναι βεβαίως η πρώτη αλλά όχι και η μοναδική από τας βασικὰς ανάγκες των κοινότητων της νήσου μας. Υπάρχουν και άλλαι ανάγκες των κοινοτήτων τας οποίας κεχωρισμένως μία έκαστη των κοινοτήτων, αν και δύναται να αντιμετωπίσθαι και να τα βερατώσθαι. Η νοησιζήσαν, παραδείγματος χάριν, πολλοί αγροτικοί δρόμοι προς τας κυριώτερας αγρο-

προόδους της κοινότητος Κανταλιανικών κ. Πέτρου Έμμ. Κασσιμάτη ενισχύοντες από τούς κατοίκους, έχασαν την προτεραιότητα τας από το γενικόφωτος πάντοτε συντρέχον τα έργα Νομαρχικών Τομεών Αττικής. Άλλα είναι εντός των οικονομικών δυνατότητων της κοινότητος Κανταλιανικών η ολοκληρωσις του δρόμου, η οκωρυστήρισις, η κατασκευή των απομεινώντων τεχνικών έργων καθώς και η συντηρησις. Ασφαλώς όχι.

Όμως αυτά δύναται να επιμερισθί με δεδωσμένην έλευσιν, αν και δύναται να είναι ανυπόθετοις ενδεχομένω, μόνον κοινωτικός Σύνδεσμος. Το ίδιον δύναται να λεχθί και δια των άλλων, τον ακόμη σπουδαιοτέρων αγροτικών δρόμων Φωτεινών

Τοῦ κ. ΓΕΩΡΓ. ΚΑΛΛΙΓΕΡΟΥ, Γεωπόνου

Τέλος ήχισε και προχώρησε μια προσπάθεια διαμορφώσεως μετά τον κλεισμό του έργα- ταστάσματος ώστε από ενός μὲν να καταστή καταλληλότερον οία τὸν πληθύν, σκοπὸν τὸν παρὰ τὴν ἀπαιτήσιν, καὶ τὴν παραγωγήν ἑταρῶν πο- σιτήτων δυνάμεων καὶ ἀπ' ἑτέρου να ἐμφανίσῃ ἐν πρῶτον πραγματικὰ κτήμα ὁρίων πρὸς μίσην καὶ παροδότησιν αὐτῶν.

Διαμορφώσεν εἰς ἡμερικὰ καὶ τεκονὰ ἀμφιγύρουν τὰς ἀστάσεις θὰ ἐμφανίσῃ περὶ τὸν πανορασμικὴν ὁπῶν ἐ- λειψητικὴν καὶ ἀναμφόβως θ' ἀποτελέσῃ ἐνσχυτικὸν στοιχεί- ον τοῦ μῦθου ἀναπτυσσόμενον Τουριστικῶν ἀναπτύξεων.

ΓΙΩΡΓ. ΚΑΛΙΓΕΡΟΣ
(Γεωπόνος)

κομὴν, εἶναι ἀναγκαῖα να ὑ- παρξοῦν εἰς τὰ Κύθηρα Ἰ- σχυροὶ καὶ ἔγκυροι ὀργανι- σμοὶ με δυνατοτήτας καὶ με συναρπαστικὴν αὐτοῖς καὶ ὀργανισμῶν εὐλοῖαν δὲν μὲν πρὶ ἄλλους Δημοθυροῦν πορὰ μὲν δὲ τὴν ἰδρύ- σασιν Συνδέσμων κοινοτή- των. Εἰς τοὺς Συνδέσμοις κοινοτήτων πρέπει να ἀνα- τεῖχῃ καὶ ἡ προσπάθεια ἰ- δρύσεως ἐργῶνων ποὺ εἶναι τόσο ἀποφαστικῶς διὰ τὴν Τουριστικὴν ἀνάπτυξιν τῆς νήσου.

Ἐν ὀλίγοις οἱ κοινοτικὸι πορὰ τὴν τῆς νήσου θὰ προσφέρουν εἰς τὸν τόπον ὑ- πηρεσίαν βεβηκὴν, καὶ ἐν- στεφανώζομεν τὴν σύστασιν τοῦ Νομαρχοῦ καὶ κ. Λεω- νίδα Παπαρηγοπούλου, ἑ-

Η τὰ Κυθήρα

ἀριθ. 4 τού 1950 τεύχος του περιόδ. «Επτανησιακή Γραμματολογία Νερβδά, Τορίγιο στα ύψ. αριθ. 5—6 τού 1956 φύλλο της έφημ. «Επτανησιακή», Βήμας Κορονήλη, Το Τορίγιο στα ύψ. αριθ. 230 του 1952 τεύχος του περιοδικού «Ναυτική Έλλάς», Ντάπερ, Τορίγιο στο φύλλο της 23 Δεκεμβρίου 1959 της εφημερίδας «Δημοτικός. Πετραρχί, Τα Κυθήρα στην θρίαμβον του Ερωτικού Γένους», Τορίγιο στο ύψ. αριθ. 66 του 1952 τεύχος της «Χώρας του Ιονίου». Μπιτωλετιάδ, Ταξίδι στα Κυθήρα (ποίημα) στο ύψ. αριθ. 69 του 1952 τεύχος της «Χώρας του Ιονίου». Ουγκό, Τορίγιο (δύο ποιήματα) στο ύψ. αριθ. 114 του 1956 τεύχος της «Χώρας του Ιονίου». Ρουκί, Τα Κυθήρα (έπιστολή) στο φύλλον 18 του 1955 της έφημ. «Κυθηραϊκάς Τόπος».

Επίσης, δ. κ. Πετρόχειλος έδημοσίευσε την «Βιβλιογραφία της νήσου Κυθρών» στις σελίδες 31—36 του 1953—2—11 του 1956, 7—8 του 1958 και 15—16 του 1960 του περιοδικού «Βιβλιοθήκη».

[illegible]

ούρος, Δημήτριος Ίωάννου, Γεωργίου
 Κηρύκου, Θεόδωρου Στάθη,
 Δημήτρη, Ανδρέα Πατσάκη,
 Δημήτρη, Νικόλαου Κυριάκου,
 Γεωργίου, Αθανασίου Δ.
 Γεωργίου, Ίωάννου Γερακιώτη,
 Γεωργίου, Ίωάννου Βαλ, Κωνσταντίνου,
 Ίωάννου Κανέλλη,
 Ίωάννου Νικόλαου Στρού,
 Ίωάννου αυτοκινήτου κυρία,
 Ίωάννου Κανέλη Μηνικού με
 τις δεσποινίδες Μαρία,
 Σούζιαν μηχανικού Ε.Ν.
 τις δεσποινίδες Βίλια, Μηνικού
 αυτοκινήτου μηχανικού Ε.Ν.
 Ίωάννου, Ίωάννου,
 Ίωάννου, Τάσου, Νικόλαου,
 Ίωάννου Παπαλή, Ίωάννου,
 Ίωάννου Σιδηρού, Ίωάννου Γ.
 Ίωάννου τηλεγραφού, Γεωργίου,
 Ίωάννου Καροβουσάνου, Νικόλαου,
 Ίωάννου Κωνσταντίνου, κυρίας Κ.

η Κοντογυριού. Ομοίως την
ήλπιε λαμπρότητα διά της πα-
ραστάσεως των πολλών αυτοκρι-
τικής αφηγήσεων εξ Αυστραλι-
κής προέλευσης, με αφορμή την
επίσκεψή της Αμερικής, του γα-
λλικού «Αρβάν» — Θεοδω-
ρού Πανωρά, Σπύρου Ε. Αρώνη
και του αμερικανικού, Ευστατίου Σ.
Ανάνη, Πανόρη Παυλάκη, Θεο-
δώρου Πολ. Καλλιγέρου, Ξω-
σίου Κ. Αρβανιτίδη, Γεωργίου
Π. Παπαδόπουλου, Παναγιώ-
τη Ε. Ευστράτιου, Κωνσταν-
τίνου Ευστράτ. Καλλιγέρου, οι γε-
νιίκοι συμπατριώται κ.κ. Ιωάν-
νη Ε. Γ. Καμάρη, Θεόδωρο
Αρβανιτίδη, Νικόλαο Μ. Τσι-
μαρίδη, Έρμωναύη Κουκούλη
και άλλους.

Την εορτήν επίσημα πα-
ρατήρησαν οι καλεσθέντες. Ο άρ-
χιεπίσκοπος των Οικονομικών κ.
Αλκιμάχης ήλθε με διάκριση
πορρωτή κατ' ότι περίσπεκεται
από την Αθήναι, απέρριπτε
τα σιωπηστά θερμά συ-
μπόριά του πρεσβύτερου, τὸν ο-
μιλῶντα, προσέλαβε πρὸς ἑα-
σιν ἐπαινετικὰς τὴν πορίστη-
σαν.

ΤΙΜΗΤΙΚΗ ΕΚΛΟΓΗ

κατά τὰς ἐσχάτως διε-
θεσίσας ἀρχαιρεσίαις
ἀναδείξει νέου Διοι-
κικού Συμβουλίου τῆς ἑ-
ξῶς Ἐπιθεωρητῶν καί
ἐκπαιδευτῶν τῆς
ἐκπαιδευτικῆς Ἐκπαιδεύσεως,
ἐπὶ τῇ προέδρῳ αὐτῆς ὁ
καρτερισμένος συμπαιτριώ-
της κ. Παναγιώτης Κασσιμά-
νης, ἐπιθεωρητῆς τῆς Α'
ἐκπαιδευτικῆς περιφέρειας
αὐτοῦ.

Είχαν αξιοσημείωτον ότι ο Π. Κασσιμάτης έλαβεν πομπήσιον τών μελών Ένώσεως ενό τώ ψηφοποταίου του οποίου ήγειροτο υπερβήχυσεν κατ'εξουσίαν. Τόν εκλεκτόν έκ'επαινετοίαν καί έγερυστον διαπραγματεύτην κ. Παγκαλίη Κασσιμάτην, συγχάρι-εγκερβήσιν διά τήν πα-ουσίαν έκλογήν του.

ΝΕΟΣ ΠΡΟΕΔΡΟΣ
ΚΟΝΤΟΛΙΑΝΙΚΩΝ

ατά τὰς ἐκλογὰς πρὸς ἀ-
νέξιν νέων κοινοταρχῶν διὰ
διετίαν 1962 καὶ 1963 εἰς
κοινότητα Κοντολιανικῶν
ἔδρος ἐξελέγη ὁ γνωστός ἐμ-
ποιομήχανος κ. Ἰωάννης Κ.
ράντος, ἀντὶ τοῦ μέχρι τοῦ-
προέδρου κ. Πέτρου Ἑμμ.
ἰμάτη, ὅστις ἀπεποιήθη
ἐπανεκλογῆν του.

καίρου, Ίωάννου Κανέλλη, μηχανικού Νικολάου Στρατού, γιου αὐτοκινητιστοῦ κυρίαρχου Κανέλη Μηχανικοῦ μετὰ τῆς δεσποινίδος Μαριαννῆς Σούγαννη μηχανικοῦ Ε. Ν. Ν. δεσποινίδος Βίλας, Μηδονῆς, ἀλλοποπούδου μηχανικοῦ Ε. Ν. Ν. Κασσιμάτη ἐπιτακτικού ὑπηρετήσιου, Τάσου Τριφύλλου, ὑπηρετήσιου, Τάσου Τριφύλλου, ὑπηρετήσιου, Νικολάου Καραβουσάνου, Ίωάννου Γ. Κασσιμάτη τηλεγραφιστοῦ, Ἐμμανουὴλ Καραβουσάνου, Νικόλαου Ι. Κασσιμάτη, Νικόλαου Καραβουσάνου, Ὁμοίως τῆς δεσποινίδος Κωνσταντίνης.

στην ελαττωμένη διά της πα-
ράστασης των πολλών συμπτω-
μάτων, οι οποίες έλθουν πρώτα.
Μετά από αυτόν αναφέρονται
οι λαμπρές οικογένειες. Εμείς
γνωρίζουμε την «Αρσίνη» — Θεόδω-
ροπούλου, Σπύρου Ε. — Αρώνη
Σ. — Θεοδωρατόπουλου, Ευστρατίου Σ.
— Αρσινόη — Αρσινόη — Αρσινόη
Πολ. Καλλιγέρου, Θεο-
δωρού Σ. Παναγιώτη, Παναγιώ-
τη Ευστ. Καλλιγέρου, οι νε-
κροί οι συμπατριώτες και οι
ζωντανοί. Θεοδωρού, Θεοδω-
ράκης, Νικόλαος Μ. Τσι-
φάκης, Εμμανουήλ Κουκούλης
ή άλλοι.

Την εορτήν τέλεισσαν και
αλλά φιλοφρονήσι. Ο θεσμός
αυτός, ο οποίος έλθει από την
αλλοτρίωσιν, μη εμμένοντες
πορρωτά καθ' ότι εύρησται
αυτοί των Άβων, άπέσπειται
και τα σωματικά βερών ου-
ρητηρήτην πληροφωρίαν, τα ό-
ποια άναγκάσθη προεκάλει-
σιν άποφύγην των πορρωτά-
των.

Ξένα κείμενα γ

Χάρις των άναγνωστών που ενδιαφέρονται για την ιστορία της νήσου μας παρέκθεήσαμε άπό τον κ. Μιν. Κ. Τσικουλάκη άνα γινώσκοντες, ότι κατά μετάφρασιν του έκ της Γαλλικής έθνομισσεύσθαις εις διάφορα περίοδικα καί έφημερίδας τα κάτωθι ξένα κείμενα:

Μπουσταντζιάν, Γκιόργκιος στό 1950 τεύχος 1950 τούρουσ του περιοδικού «Έχχο του Ιονίου». Μπελναιρ, Η νήσος Τζούργκιου στό υπ' αριθ. 78-83 καί 87 του 1953 της «Έχχο του Ιονίου». Καστελλίν, Τζοργίου στό υπ' αριθ. 102-110 του 1955 τεύχ της «Έχχο του Ιονίου». Σάν Σωβαρ, Κατάρτας της νήσου Τζοργίου καί τού Τζοργιτσόυ στό υπ' αριθ. 122 καί 123 του 1950 καί 196-199 του 1957 φύλλα της έφημερίδος «Κυθνήρατς Άράσις. Ριμάν». Σάν Σωβαρ, Τζοργιτσόυ καί 5 του 1948 τεύχ του περιοδικού «Κυθνήρατς Κρήνς» καί η συνέχεια στό υπ' αριθ. 178-184 του 1961 τεύχ του περιοδικού «Έόνιος Έχχο». Στόν καί Ούζελ, Τζοργίου στό σελ. 5-16 καί 17-18 του 1950. Βιλαδολόος του 1950. Μπέλλ, Η νήσος τού Τζοργίου στό υπ.

Ημερήσια τα Κυθάρρα

άρθ. 4 του 1950 τεύχος του περιοδ. «Επτανησιακά Γράμματα» Νερόβια, Τσίριγο στα ύψ. αρθ. 5—4 του 1956 φύλλο της εφημ. «Επτανησιακά Βήματα» Καρανέλια, Τα Τσίριγο στα ύψ. αρθ. 230 του 1952 τεύχος του περιοδικού «Ναυτική Έλλάς» Ντάτρε, Τσίριγο στο φύλλο της 23 Δεκεμβρίου 1959 της εφημερίδας «ο Δημιότης». Πετροχώρι, Τα Κυθάρρα στον θριαμβικό ύμνο, Τσέρβη, Τα Κυθάρρα, Τσίριγο στα ύψ. αρθ. 66 του 1952 τεύχος της «Χρόνος του Ιονίου». Μπιτωλετάς, Ταξίδι στα Κυθάρρα (ποίημα) στο ύψ. αρθ. 69 του 1952 τεύχος της «Χρόνος του Ιονίου». Ουγκά, Τσίριγο (δύο ποιήματα) στο ύψ. αρθ. 114 του 1956 τεύχους της «Ηχώ του Ιονίου». Ρούλα, Τα Κυθάρρα (επιστολή) στο φύλλον 18 του 1955 της εφημ. «Κυθηραϊκά Τύπος».

Επίσης, ο κ. Πετρόχειλος δημοσίευσε την «Βιβλιογραφία της νήσου Κυθάρου» στις σελίδες 31—36 και 51—52 των 111 φύλλων της εφημ. «Ηχώ του Ιονίου» 1956, 7—8 του 1958 και 15—16 του 1960 του περιοδικού «ο Βιολογικός».

πυλίσουν να οργανώσουν τις κοινότητες της Συνέλευσης, αναλογώντας τις ειδικές περιστάσεις της, όπως είναι οι επιπτώσεις του πύλου, οι διαφορετικότερες εποχές και από από την την συγκοινωνία ή ό-
τιοια άπασκεται τις όρκως. Διότι θα ήδυναντο οι Συνέλευσις κοινότητες να επιτύχουν την πραγματοποίηση έργων σοβαρών τα οποία πάντοτε, αλλά περισσότερον σήμερα, είναι άποποιήτουν να γίνουν εις το νησί, δια να συγκρατηθώ ό έναποσμετασ πληθύσμος του και να βελτιωθούν οι όροι διωδωσών εν αύτώ. Το πρόγμα είναι τόσον απλού, ώστε να μη χρειάζεταί ιδιαίτερον ικανότητα δια να το αντιληφθούν όλοι.

Ο κ. Ναρμάρης τό έτόνισεν εις την σύσκεψιν Κορδωνάδων, υποχρεώσεταί μάλλον και την άνεκτιμήτην ανδρομην του δια της συντυχίας των Συνέλευσιν. Ο χρόνος είναι πολύτιμος. Τα τεκτικά Συμβούλια της νήσου ός ένεργησουν ταύτα, ως άπαιτούνται οι περιστάσεις. Οι προφάσεις βεκτηλήν ύπηρεσίαν εις τον τόπον.

ΣΤΕΦΑΝΟΣ ΧΑΪΜΑΤΗΖ

τέτοια αξεπέραστη δραχμά σαν
αυτήν του Αγίου Νικολάου. Λάρος δραχμάς 50 και η κυ-
ρία Έλπίδα Ι. Λευθέρη δραχ-
μὰς 150.

Ποσό του παράδειγμα εις όλα,